
3  NOTES INFORMATIVES MUNICIPALS

J. Albert

Ja hem encetat l’any 
2010 pel que fa a les ac-
tes del plenari municipal 
aprovades. Ací es trans-
criuen els tres primers 
plens de la Corporació 
municipal. Tot i que ja fa 
temps que J. Albella el té 

penjats a la seua web, ara podeu llegir les actes tal i com 
han sigut aprovades.

ACTA DE LA SESSIÓ  ORDINÀRIA CELEBRADA 
pER L’AJUNTAmENT pLE EN pRImERA CONVO-
CATÒRIA, EL DIA 25 DE GENER DE 2010.

ASSISTENTS:
SR. ALCALDE-pRESIDENT:
EN JACOBO LUIS SALVADOR SERRET 
SRS. REGIDORS:
GRUP JNP:
EN GUSTAVO VIOL ZARAGOZÀ
EN JUAN JOSÉ SALES SALES
SRA. ESTEFANÍA MONTULL RODRIGO
EN HÉCTOR RIPOLLÉS GASCÓ
GRUP POPULAR:
EN MIGUEL ZARAGOZÀ MUÑOZ 
SRA. CRISTINA ORIENT JULIÁN
EN JUAN ZARAGOZÀ JULIÁN
N’ANDRÉS SALES MUÑOZ
SR. SECRETARI-INTERVENTOR:
EN JOSÉ JUAN POZO RIVAS

Reunits  els senyors que es diu al marge, que suposen 
la totalitat  del  Ple,  a fi de celebrar  Sessió  Ordinària  
i pública, l’Orde del dia de la qual se’ls ha notificat  en  
legal forma.  En el Saló de Sessions d’este Ajuntament, 
en primera convocatòria,  sota  la  presidència   del  Sr. 
Alcalde, En JACOBO LUIS SALVADOR SERRET, a les 
vint-i-una hores i trenta minuts s’obri la Sessió per a trac-
tar del següent:

ORDRE  DEL DIA

1r.- ApROVACIÓ DE LES ACTES DE LES SESSIONS 
DE DATA 29-07-2009.-  Preguntats els presents si te-
nen alguna observació que fer a les actes esmentades 
els regidors del grup popular diuen que la segona no van 
estar presents i per tant s’abstindran.

En conseqüència s’aprova per unanimitat la primera i per 
majoria la segona.
   
2n.- ADJUDICACIÓ pROVISIONAL DE L’OBRA BAS-
TImENT D’AIGUA pOTABLE (BOULEVARD).- S’ado-
na al Ple del resultat de la licitació de l’obra que es diu a 
l’encapçalament.

El portaveu del grup JNP Sr. Viol diu:

Al Ple del dia 30 de setembre de 2009 es va aprovar 
el projecte redactat pel tècnic municipal denominat 
PROYECTO DE ABASTECIMIENTO DE AGUA POTABLE 
(BOULEVARD). Aquest projecte, que ve a ser una obra 
complementaria del projecte de la carretera, té un cost 
pressupostat de 175.658,59€ més 28.105,37 d’IVA.

Al Ple ordinari del dia 30 de novembre de 2009, en el 
punt 3r es va aprovar el plec de condicions economico-
administratives per a la licitació de l’obra d’abastiment 
d’aigua potable a la carretera. El procediment de contra-
ctació ha estat un Procediment Negociat Sense Publici-
tat i ara, en aquest punt, correspon al Ple adjudicar, o no, 
provisionalment aquesta obra. 

Sotmès l’assumpte a votació, per cinc vots a favor, del 
Sr. Alcalde i el grup JNP i quatre vots en contra, del grup 
popular, s’acorda:

1º.- Adjudicar provisionalment l’execució de l’obra 
ABASTECIMIENTO DE AGUA POTABLE (BOULEVARD) 
a l’empresa RENOS S.A.

2º.- Notificar a l’adjudicatari per que en el termini de cinc 
dies, comptats a partir de la recepció de la notificació 
procedisca a constituir la garantia definitiva.

3º.- Delegar expressament en el Sr. Alcalde perquè acor-
de l’adjudicació definitiva quan escaiga.

El portaveu del grup popular Sr. Zaragozà Muñoz mani-
festa la seua queixa perquè el projecte diu “abastiment” i 
deuria dir canvi, i segon el seu punt de vista es una errada  
de l’equip de govern i posa de manifest l’afan recaptato-
ri, i es vergonyós perquè es voten pujades d’impostos. 
Que està molt clar que és una reposició i no és necessari 
perquè la instal·lació que hi ha és bona i és una vergonya 
el preu que es farà pagar, i la gent ho veurà així.

El Sr. Viol Zaragozà comenta que el Sr. Miguel Zaragozà 
no canvia de discurs, i que de cap de les maneres és 
una pujada d’impostos, tal com diu el Sr. Zaragozà.  Que 
l’obra és necessària per a la reposició i millora de la xarxa 
d’abastiment i que es ficarà tota nova. A continuació, 
el Sr. Viol Zaragoza llis l’informe de l’empresa conces-
sionària del servei d’abastiment d’aigua on clarament 
s’informa de la necessitat de l’obra. Que aquestes obres 
són  necessàries perquè la canonada central contempla-
da en el projecte inicial no estava connectada a la xar-
xa d’abastiment. Que la Generalitat ha autoritzat aquest 
canvi perquè reialment es necessari. Que l’aportació dels 
veïns es deu a una mala gestió del Sr. Miguel Zaragozà, 
ja que estos canvis necessaris no estaven pressupostats 
en el projecte que ell va aprovar.


